
PROTOKÓŁ Nr LXXVII/2024

z przebiegu LXXVII sesji Rady Miejskiej w Wyrzysku,

która odbyła się w dniu 2 lutego 2024 r.

od godziny 800 do 812 w Sali nr 9 Urzędu Miejskiego w Wyrzysku.

Obecni:

 Radni Rady Miejskiej w Wyrzysku - lista obecności stanowiąca załącznik nr 1,

 Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska,

 Jacek Wiśniewski – Zastępca Burmistrza Wyrzysk,

 Teresa Mikołajczak – Skarbnik Gminy Wyrzysk,

 Kamila Bąk – Sekretarz Miasta i Gminy Wyrzysk.

Kierownicy Referatów Urzędu Miejskiego i samodzielne stanowiska:

 Adam Smełsz - Inspektor ds. informatyki.

Porządek sesji:   

1. Otwarcie sesji.

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Miejskiej w Wyrzysku w sprawach:

1) zmian w budżecie Gminy Wyrzysk na 2024 rok;

2) wyrażenia  zgody  na  zawarcie  umowy  najmu  w  trybie  bezprzetargowym,  na  czas 

nieoznaczony.

4. Zakończenie obrad.

Przebieg obrad:

Ad 1. Otwarcie sesji.

Sesję otworzył i obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej w Wyrzysku – Roman 

Łuka, który na wstępie bardzo serdecznie przywitał wszystkich obecnych.

Ad 2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że w chwili otwarcia w obradach uczestniczyło 13 radnych,  tj. 

86,6%  ustawowego  składu  rady  (na  dzień  dzisiejszy).  Nieobecni  radni:  Beata  Królik  i  Piotr 

Wiesław Radwański. 
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Ad 3. Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Miejskiej w Wyrzysku w sprawach:

1) zmian w budżecie Gminy Wyrzysk na 2024 rok;

Przewodniczący  Rady  –  Roman  Łuka udzielił  głosu  Burmistrz  Wyrzyska  –  Bogusławie 

Jagodzińskiej.

Burmistrz Wyrzyska – Bogusława Jagodzińska powiedziała, że poprosiła o zwołanie sesji w trybie 

nadzwyczajnym z trzech głównych powodów. Pierwszy powód wynika z  już podjętej  uchwały

w sprawie partnerstwa przy realizacji projektu dotyczącego usług społecznych w Gminie Wyrzysk 

w  ramach  programu  Fundusze  Europejskie  dla  Wielkopolski  2021-2027  realizowanego  przez 

Miejsko-Gminny  Ośrodek  Pomocy Społecznej  w Wyrzysku.  Informacje  na  dany  temat  zostały 

przekazane na jednej  z  poprzednich sesji  z  podaniem szczegółów dotyczących klubów seniora, 

Taxi-senior,  czy usług wykonywanych na rzecz seniorów w miejscu ich zamieszkania.  Podjętą 

uchwałą  zostały  wprowadzone  środki,  ale  projekt  umowy,  który  towarzyszył  temu  projektowi 

zawierał inne paragrafy, niż te które zostały zapisane w uchwale. W związku z tym wprowadzone 

środki w budżecie w tej samej wartości zostają przesunięta na inne paragrafy, gdzie było ich dwa,

a teraz będą cztery. Między innymi z tych środków został wyłoniony inny paragraf, jako środki na 

realizację  dla  partnera  tego  projektu,  a  należy  dokonać  takich  zapisów,  aby  Miejsko-Gminny 

Ośrodek Pomocy Społecznej w Wyrzysku mógł podpisać umowy i realizować projekt. Kontynuując 

Burmistrz  Wyrzyska  powiedziała,  że  drugi  powód  zwołania  sesji  dotyczy  upoważnienia  dla 

burmistrza w zakresie środków przeznaczanych na Ukrainę, gdyż takie  środki zostały zapisane

w budżecie  na  2024  rok.  Ostatnia  rzecz  dotyczy  przesłanej  w  dniu  wczorajszej  autopoprawki

w związku z otrzymanymi środkami w kwocie 68.387,00 zł, jako środki celowe na realizację zadań 

bieżących  z  zakresu  administracji  rządowej  oraz  innych  zadań  zleconych  gminie  w  związku

z dotacją od Krajowego Biura Wyborczego Delegatura w Pile. Takie środki należy jak najszybciej 

wprowadzić, gdyż pierwsze wypłaty związane z  przeprowadzaniem wyborów nastąpią już w dniu 

12 lutego, co powoduje potrzebę wprowadzenia zapisów do budżetu. Kończąc Burmistrz Wyrzyska 

powiedziała, że wpłynął dodatek gazowy, co powoduje zwiększenie wydatków o kwotę 162,70 zł 

na  wypłatę  dodatku  gazowego  ze  środków  z  Funduszu  Przeciwdziałania  COVID-19,  czyli 

refundacja VAT. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad ww. punktem. 

Radny Stefan Wełniak zapytał,  czy te  pieniądze przekazywane są obligatoryjnie dla wszystkich 

gmin?

Burmistrz  Wyrzyska  –  Bogusława Jagodzińska odpowiedziała,  że  obligatoryjnie  dla  wszystkich 

gmin, a informacji udzieli Pani Sekretarz.

Radny Stefan Wełniak powiedział, że jedne gminy są większe, a inne mniejsze i wydatki powinny 

być relatywne do wielkości gminy, aby nie trzeba było dokładać. 
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O godzinie  8:08 sale obrad opuścił radny Włodzimierz Michalski. 

Sekretarz Miasta i Gminy Wyrzysk – Kamila Bąk  powiedziała, że wprowadzone na dzisiejszym 

posiedzeniu środki do budżetu, zostały zawarte w takiej wysokości w jakiej zostały przekazane

z  Krajowego  Biura  Wyborczego.  Gmina  nie  ma  wpływu  na  ich  wysokość.  Natomiast

w zakresie tej kwoty należy zrealizować i przeprowadzić wybory na terenie Gminy Wyrzysk, gdzie 

wzorem ostatnich wyborów jest również 15 obwodowych Komisji Wyborczych. 

O godzinie 8:08 na salę obrad powrócił radny Włodzimierz Michalski.

Skarbnik Gminy Wyrzysk – Teresa Mikołajczak powiedziała, że organizacja wyborów jest zadaniem 

zleconym dla każdej gminy, gdzie do tej pory nie było takiej sytuacji,  aby gmina dokładała na 

wybory z własnych środków budżetowych.  

Następnie Przewodniczący  obrad zarządził  głosowanie  w  sprawie  zmian  w  budżecie  Gminy 

Wyrzysk na 2024 rok.

Wyniki głosowania

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (13)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew 

Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Roman 

Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz 

Michalski, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak

NIEOBECNI (2)

Beata Królik, Piotr Wiesław Radwański

W  obecności  14  radnych  –  14  głosami  „za”  Rada  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  

Nr LXXVII/697/2024, która stanowi załącznik nr 2 do protokołu.

2) wyrażenia  zgody  na  zawarcie  umowy  najmu  w  trybie  bezprzetargowym,  na  czas 

nieoznaczony.

Przewodniczący  Rady  –  Roman  Łuka udzielił  głosu Burmistrz  Wyrzyska  –  Bogusławie 

Jagodzińskiej.

Burmistrz  Wyrzyska  –  Bogusława  Jagodzińska powiedziała,  że  takich  uchwał  w  ciągu  raku 

podejmowanych jest kilka, gdzie omawiany projekt uchwały dotyczy gruntu przeznaczonego na 

posadowienie  pomieszczenia  gospodarczego  przy  budynku  mieszkalnym.  Jeżeli  wnioskodawca 
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chce na dłuższy czas niż na trzy lata, to musi zostać wywołana stosowana uchwała.  W związku z 

tym, iż wnioskodawca, który podnajmował do tej pory grunt na okres trzech lat, wniósł o wynajęcie  

na czas nieoznaczony, to należy podjąć stosowną uchwałę. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad ww. punktem. 

Nie podjęto dyskusji. 

Następnie Przewodniczący obrad zarządził głosowanie w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie 

umowy najmu w trybie bezprzetargowym, na czas nieoznaczony.

Wyniki głosowania

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (13)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew 

Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Roman 

Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz 

Michalski, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak

NIEOBECNI (2)

Beata Królik, Piotr Wiesław Radwański

W  obecności  14  radnych  –  14  głosami  „za”  Rada  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  

Nr LXXVII/698/2024, która stanowi załącznik nr 2 do protokołu.

Ad. 4  Zakończenie obrad.

O godzinie 8:12 Przewodniczący Rady zamknął LXXVII sesję Rady Miejskiej w Wyrzysku.

Protokół  sporządzono  w  jednym  egzemplarzu,  na  podstawie  transmisji  obrad  Rady  Miejskiej

w Wyrzysku, archiwizowanej w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Wyrzysku.

Przewodniczący Rady

Protokół sporządziła:      (-) Roman Łuka 
Dagmara Pinkowska
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